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Abstract (en)
The invention relates to a multi-part fluid guiding device composed of various materials for centrifugal pumps. When subjected to heat, differing
expansion behaviour occurs depending on the materials used. Of the fitting positions (11, 12, 13) of the fluid guiding device effective in a radial
direction only one fitting position ever applies depending on the particular temperature. In the cold operating state this is the fitting position (11)
located on the smaller diameter, whereas in the warm operating position it is the fitting position (13) located on the larger diameter. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine mehrteilige und aus unterschiedlichen Materialien bestehende Leiteinrichtung für Kreiselpumpen. Entsprechend der
Anwendung findenden Materialien ergeben sich bei Wärmebelastungen unterschiedliche Ausdehnungsverhalten. Von den in radialer Richtung
wirksamen Passungsstellen (11,12,13) der Leiteinrichtung trägt in Abhängigkeit von der jeweiligen Temperatur immer nur eine Passungsstelle.
Im kalten Betriebszustand ist es die auf kleinerem Durchmesser befindliche Passungsstelle (11), während es im warmen Betriebszustand die auf
größerem Durchmesser befindliche Passungsstelle (13) ist. <IMAGE>
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